

首届「A&D 建 + 设大奖」表扬中国的最佳设计

由香港领先建筑及设计杂志《透视杂志》主办的「A&D 建 + 设大奖」，旨在表扬中国境内优秀的设计项目。第一届颁奖礼已于 2018 年举行，并取得空前成功。

「A&D 建 + 设大奖」乃乘着备受业界推崇的 A&D Trophy Awards 过去的成功而创办，以肯定大中华区内的优秀建筑设计、室内设计和产品设计，奖项主要涵盖这三个范畴的优秀作品。

《透视杂志》出版人兼行政总裁 Peter Jeffery 表示：「今年的参赛作品为数众多，作品素质之高让人鼓舞。能在强敌林立下突围而出的优胜者，实在值得庆贺。」

评审会在建筑、室内设计和产品三个设计范畴选出各自的最佳项目奖、优秀证书奖及最佳成就奖，而 2018 年的大赢家有吕元祥建筑师事务所、利安顾问有限公司、M Moser Associates，以及日清设计、弄设计事务所和 GLA-Design。当晚的焦点最佳成就奖则颁予维思平建筑设计的杭州师范大学（建筑）；西涛设计工作室的图书馆之家和上海乐尚设计的苏州万科·大家售楼处（室内设计）；以及 American Standard 的 GENIE Pressure Booster 花洒头（产品设计）。

颁奖礼于 11 月 13 日晚假深圳四季酒店宴会厅举行，出席嘉宾逾 150 人，包括世界设计师合作联盟的阎志教授，周杨理事及国家对外文化贸易基地（北京）的赵伟先生等政府官员、得奖者、评审（建筑师何周礼、设计师陈志毅等），以及来自中国内地、香港、澳门、台湾和日本等地的业内精英及设计业者。

「A&D 建 + 设大奖」见证了区内建筑设计、室内设计和产品设计比赛的迅速发展，所有奖项均经由本地和国际专业人士组成的评审团选出，确保得奖作品均实至名归。

查询得奖者和得奖项目的详细资料，请浏览 perspectiveglobal.com/awards/ad-china-awards

传媒查询，请联络：

Rosa Chow, Marketing Director, Perspective Limited

Tel: +852 3910 6379

Email: rosa@asianimedia.com

贊助機構



國際傳媒合作夥伴





上图：评审何周礼（左二）、陈志毅（左三）与唐克扬（右二），与政府官员赵伟（左四）、周阳（右四）和阎志教授（右五），以及《透视杂志》出版人 Peter Jeffery（左五）；

下图：维思平建筑师谭善隆从阎志教授手上接过建筑范畴的最佳成就奖

FOR IMMEDIATE RELEASE

The first A&D CHINA AWARDS recognise the best design in China

[14 November, 2018] Organised by Hong Kong's leading architectural and design publication *Perspective*, the inaugural A&D China Awards 2018 launched with great success, recognising the best of design in China.

Building on the success of the A&D Trophy Awards, A&D China Awards was founded to celebrate the excellence in architecture, interior design and product design in the Greater China region, with awards given to projects and products across the region in the three major categories. "This year we had a record number of entries but what was even more impressive is the exceptional quality of submissions. We really have to congratulate the winners of the A&D China Awards on being selected as outstanding against such strong competition," says Peter Jeffery, Publisher and CEO of *Perspective*.

Best of Category awards and Certificates of Excellence were awarded in each category, and among the major winners of the evening were Ronald Lu & Partners, Leigh & Orange and M Moser Associates as well as local practices such as Lacime Architects, NONGSTUDIO and GLA-Design. The night's highest honours, the Best of the Best trophies were awarded to the following in four sectors: • WSP Architects for Hangzhou Normal University (Architecture) • Atelier Tao+C for Library Home and Shanghai Lestyle Design for Sales Center of Suzhou Vanke Master (Interior Design) • Lixil (Thailand) for GENIE Pressure Booster Hand Shower (Product Design). For the full list of winners, click [here](#).

The gala presentation evening, held at the Grand Ballroom at Four Seasons Shenzhen on 13 November, was attended by more than 150 guests, including government officials (Zhao Wei of National Base for International Cultural Trade (Beijing) and Zhou Yang and Professor Yan Zhi of World Union of Designers), award winners, judges (architect Barrie Ho and designer Antony Chan), industry leaders and design professionals from mainland China, Hong Kong, Macau, Taiwan and Japan.

The awards marked a growing development in the region's leading architecture, interiors and product design competition. The awards and submissions are judged by a panel of expert local and international judges ensuring that only genuinely exceptional work is rewarded.

Full details of the winners and projects can be found at perspectiveglobal.com/awards/ad-china-awards

Media contact:

Rosa Chow, Marketing Director, Perspective Limited
Tel: +852 3910 6379
Email: rosa@asianimedia.com

Supporting Sponsor



International Media Partners





TOP Judges Barrie Ho (2nd left), Antony Chan (3rd left) and Tang Keyang (2nd right) on stage with officials Zhao Wei (4th left), Zhou Yang (4th right), Professor Yan Zhi (5th right) and *Perspective's* publisher Peter Jeffery (5th left); ABOVE Nelson Tam of WSP Architects accepts the top honour Best of the Best in Architecture from Professor Yan Zhi